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UCHWALENIE MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO OBSZARU POLANA ŻYWIECKA. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk nr 1416, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Bożena 
Kaczmarska – Michniak. 

 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. B. Kaczmarska – Michniak 

Panie Przewodniczący! Państwo Prezydenci! Wysoka Rado! 

Do druku 1416 nie wpłynęły poprawki. W związku z tym proszę o poddanie pod głosowanie 
projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru Polana Żywiecka wraz z załącznikami, w tym z załącznikiem Nr 2 w 
sprawie rozpatrzenia uwag do projektu planu. Dziękuję. 
 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dodam tylko, że Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska pozytywnie 

jednogłośnie zaopiniowała ten projekt planu.  Zatem stwierdzam, że nie wpłynęły żadne 
poprawki i stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa  odbyła II czytanie według projektu Nr 
1416. W związku z tym, że nie wpłynęły żadne poprawki dotyczące sposobu rozpatrzenia 

uwag nieuwzględnionych przez Prezydenta Miasta Krakowa stwierdzam, że Rada Miasta 
Krakowa dokonała rozpatrzenia uwag według listy zawartej w załączniku Nr 2 do projektu 
uchwały postanawiając tym samym o ich nieuwzględnianiu. Głosowanie projektu uchwały 
odbędzie się w bloku głosowań. Kolejny punkt naszych obrad, druk Nr 1417: 
 

UCHWALENIE MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO OBSZARU BULWARY WISŁY. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 1417, II czytanie, referuje Pani Dyrektor 

Kaczmarska – Michniak, zapraszam. 

 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. B. Kaczmarska – Michniak 

Panie Przewodniczący! Państwo Prezydenci! Wysoka Rado! 
Do druku 1417 obejmującego projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Bulwary Wisły wpłynęła jedna poprawka Radnego Józefa Pilcha. Prezydent Miasta Krakowa 
opiniuje tą poprawkę negatywnie. Poprawka, dostaliście Państwo tą opinię, natomiast 
postaram się ją omówić, obejmuje 4 punkty i proponuje się ujęcie w projekcie uchwały planu 
zamierzenia inwestycyjnego pod nazwą oświetlenie Bulwarów Wiślanych na odcinku 
Salwator, Klasztor Sióstr Norbertanek, ujście Rudawy, Most Dębnicki, Most Powstańców 
Śląskich, Galeria Kazimierz i tutaj pozwolę sobie trzeci punkt: budowa i ujednolicenie 
istniejącej infrastruktury do wcześniej wykonywanych przez miasto Kraków pali 

cumowniczych, obecnie wykorzystywanych w celu ściągnięcia większej ilości inwestorów. 
Stanowisko Prezydenta jest takie, że odnośnie właśnie tych dwóch punktów, które 
zacytowałam, projekt uchwały zawiera w swej treści dopuszczenie lokalizacji sieci obiektów i 
urządzeń infrastruktury technicznej. Wskazane te poprawki, które przeczytałam, 
wprowadzone do projektu uchwały konkretnego zamierzenia inwestycyjnego z uwagi na 
obowiązujące prawo nie może być przedmiotem ustaleń planu. Oświetlenie Bulwarów zostało 
dopuszczone w paragrafie 35 ust. 7 pkt 5 w zapisie ustaleń projektu planu znalazł się zapis o 
dopuszczenie podziemnych sieci obiektów i urządzeń infrastruktury technicznej. Jak chodzi o 
punkt 2 Pan Radny Józef Pilch proponuje, aby na całej długości rzeki Wisły w obrębie granic 
miasta powinno  zachować się istniejący status quo dla już stacjonujących jednostek 
pływających, aby skupić się na narzuceniu wymogów dotyczących wyglądu, estetyki, 
standardu i wysokości tych jednostek. Uzasadnienie Prezydenta jest następujące, wskazuje, iż 


